
Zo zasadnutia Komisie výstavby a životného prostredia pri MsZ v Banskej Štiavnici, 

konaného v zasadačke MsÚ v Banskej Štiavnici dňa 14.2.2024 

 

Prítomní: JUDr. Dušan Lukačko, predseda komisie 

                       Mgr. Viera Gondočová, podpredsedkyňa komisie 

                       Mgr. Martin Macharik, člen komisie 

                       Ing. arch. Ľubica Paučulová, členka komisie 

                       Ing. arch. Jakub Melicherčík, stavebný úrad - architekt mesta 

                       Ing. Jana Klára Petr, zapisovateľka komisie 

 

Neprítomní: Mgr. Janetta Hudecová, členka komisie 

                        Mgr. Michal Hrčka, člen komisie 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Prerokovanie dodatku č. 1 k VZN mesta Banská Štiavnica č. 3/2022 o určení výšky 

príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Banská Štiavnica 

 

3. Návrh VZN Mesta Banská Štiavnica č. /2024 o zrušení Všeobecného záväzného 

nariadenia č. 7/2017 o ochrane ovzdušia a o poplatkoch na znečisťovanie ovzdušia malými 

zdrojmi znečisťovania 

 

4. Informácie o prebiehajúcich rozvojových projektoch 

5. Diskusia 

6. Záver 

 

 

1. Otvorenie 

Zasadnutie komisie sa začalo o 14:05 hodine. Predseda komisie JUDr. Dušan Lukačko privítal 

prítomných členov komisie a ostatných prítomných a skonštatoval, že komisia je 

uznášaniaschopná. Program bol schválený všetkými členmi komisie. 

 

 



2. Prerokovanie dodatku č. 1 k VZN mesta Banská Štiavnica č. 3/2022 o určení 

výšky príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Banská Štiavnica 

 

 

Uznesenie č. /2024 

Komisia výstavby a životného prostredia odporúča MsZ prijať dodatok č. 1 k VZN č. 3/2022 

o určení výšky príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Banská Štiavnica. 

4 z 4 členov hlasovalo za. 

 

3. Návrh VZN Mesta Banská Štiavnica č. /2024 o zrušení Všeobecného záväzného 

nariadenia č. 7/2017 o ochrane ovzdušia a o poplatkoch na znečisťovanie ovzdušia 

malými zdrojmi znečisťovania 

 

 

Uznesenie č. ../2024 

Komisia výstavby a životného prostredia odporúča MsZ prijať návrh VZN Mesta Banská 

Štiavnica č. /2024 o zrušení Všeobecného záväzného nariadenia č. 7/2017 o ochrane ovzdušia 

a o poplatkoch na znečisťovanie ovzdušia malými zdrojmi znečisťovania 

 

4 z 4 členov hlasovalo za. 

 

 

4. Rôzne - Informácie o prebiehajúcich rozvojových projektoch 

 Projekt „Kultúrneho centra“ (KASS) nám priblížil Ing. Arch. Jakub Melicherčík. 

Oboznámil komisiu, že projekt KASS už existuje od roku 2010, čiže 13 rokov a teraz 

nasleduje jeho pokračovanie so zmenami a snahou vylepšiť ho. Zmeny spočívajú vo 

vylepšení energetickej náročnosti budovy a to zateplením stropu, výmenou okien, 

ďalej majú prebehnúť malé dispozičné zmeny ako je vznik balkónu, vznik výťahu 

a gastro kúta v základnom štandarde, podotkol, že stĺp, ktorý bol v pôvodnom projekte 

zapracovaný sa má zrušiť a hlavná tanečná sála sa má skrátiť/zmenšiť na úkor 

technických miestností. 

 

5. Diskusia 

 V rámci diskusie komisia výstavby a ŽP odporúča MsÚ zvolať pracovné rokovanie 

s projektantmi pred začatím vypracovávania projektovej dokumentácie za prítomnosti 

členov komisie výstavby a ŽP k doriešeniu projektu „Modernizácia plavárne – 

fotovoltaika a využívanie energie pre kotolňu plavárne“. 



 Komisia výstavby a ŽP odporúča MsZ vyžiadať si stanovisko stavebného úradu 

k stavbe „Apartmánový dom Handel“ v časti Klinger z dôvodu prebiehajúceho 

stavebného dohľadu na danej stavbe. 

 

Uznesenie č. ../2024 

 

 Pán Melicherčík informoval komisiu o zmene zákona o územnom plánovaní, ktorý má 

byť účinný od 1.4.2024 – bude mať za následok digitalizáciu územných plánov. 

 

6. Záver 

JUDr. Dušan Lukačko poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí komisie a následne ju 

ukončil.  

 

                                                                                                          JUDr. Dušan Lukačko, v.r. 

                                                                                                                  Predseda komisie 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Ing. Jana Klára Petr                                                             

14.2.2024 

 


